

09.11.2016.

Vlada FBiH je utvrdila i po skraćenom postupku u parlamentarnu proceduru uputila

Prijedlog zakona o izmjeni Zakona o doprinosima.

Izmjenom Zakona produžen je rok za primjenu člana 20a za dodatna 24 mjeseca.

Cilj je stimuliranje zapošljavanja potrebne stručne radne snage u radno-intenzivnim i niskoakumulativnim djelatnostima koje su pretežno orijentirane na izvoz

(više od 90 posto), odnosno jačanje konkurentnosti na inostranom tržištu,

prvenstveno u tekstilnoj, kožnoj i industriji obuće, kao i stvaranje uslova za veću zainteresovanost za investicijska ulaganja u ovaj sektor.

Umjesto sadašnje "povlaštene" osnovice koja iznosi 29 posto od prosječne plaće

Federacije BiH uz isplaćenu neto plaću koja ne prelazi 60 posto od prosječne

mjesečne neto plaće u FBiH, sada je propisana veća povlaštena osnovica za

obračun doprinosa koja iznosi 39 posto uz isplaćenu neto plaću koja ne prelazi

80 posto od prosječne mjesečne neto plaće.

Na ovaj način će biti zadržan približno isti postotak olakšica za ove djelatnosti

kao i sada, u odnosu na doprinose koji bi bili u obavezi plaćati na bruto plaće,

uz nominalno povećanje iznosa doprinosa po zaposleniku od 53 KM.

Zakon o izmjeni Zakona o doprinosima:

http://www.parlamentfbih.gov.ba/dom_naroda/bos/parlament/propisi/EI_materijali_2016/Izmjene%20zakona%20o%20doprinosa_bos.pdf